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Из Града Београда је стигло реаговање на изјаву градске секретарке за културу Ивоне
Јевтић о могућем наплаћивању уласка на Калемегдан.

  

  

"Београдска тврђава и парк Калемегдан представљају комплекс од изузетног значаја за
Србију и Београд и део су нашег националног блага, историје и идентитета. Било какве
одлуке у вези са тврђавом никако се неће доносити без консензуса свих релевантних
институција, како на државном тако и на градском нивоу. Стога је нешто што је било на
разини разговора и идеје у медијима пренето као одлука. То је недопустиво. Напросто је
било речи о томе да је у свету то честа пракса, али одлука о томе неће зависити од
предузећа које се о тврђави стара нити од било чијих афинитета. Тврђава као заштитни
знак Београда, оно по чему смо у европским и светским размерама познати, остаје део
градске баштине на добробит свих грађана и посетилаца нашег главног града”, наводе
из Града Београда. 

  

Видети још:  Улаз на Калемегдан би ускоро могао да се наплаћује
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http://www.nspm.rs/hronika/b92-ulaz-na-kalemegdan-bi-uskoro-mogao-da-se-naplacuje.html
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